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Abstract (en)
[origin: US2019264408A1] A method for foundation of a transformer platform having at least four piles (12), in which precisely one pile driver (1) is
brought to the location, the pile driver (1) is supported on the seabed (9) by means of extendable supporting legs (7), driving jigs (11) are attached to
the pile driver (1), the piles (12) are inserted through the associated driving jigs (11), the piles (12) are successively driven into the seabed (9) whilst
maintaining the position of the pile driver (1), upper ends of the piles (12) driven into the seabed (9) are arranged level with or above the associated
driving jig (11), the supporting legs (7) of the pile driver (1) are retracted and the pile driver (1) is moved away from the location.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Gründung einer Umspannplattform mit wenigstens vier Pfählen (12), indem genau ein Rammgerät (1)
auf Lokation verbracht wird, das Rammgerät (1) auf dem Meeresboden (9) mittels ausfahrbarer Stützbeine (7) abgestützt wird, auf oder an dem
Rammgerät (1) Rammschablonen (11) angebracht werden, die Pfähle (12) durch die ihnen zugeordneten Rammschablonen (11) gesteckt werden,
die Pfähle (12) nacheinander unter Beibehaltung der Position des Rammgerätes (1) in den Meeresboden (9) gerammt werden, obere Enden der in
den Meeresboden (9) gerammten Pfähle (12) auf Höhe oder oberhalb der zugeordneten Rammschablone (11) angeordnet werden, die Stützbeine
(7) des Rammgerätes (1) eingezogen werden und das Rammgerät (1) von der Lokation weg verbracht wird.
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